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Vincent van Gogh's story is one of the most ironic in art history. He lived an unhappy
and difficult life during which his work received almost no appreciation—finally killing
himself by a bullet to the chest, so great was his despair—and is now widely
considered one of the most important painters of all time, his works fetching record
prices of tens of millions of dollars at auction. This comprehensive study of Vincent van
Gogh (1853-1890) represents a rarity in art history: a detailed monograph on his life and
art combined with a complete catalogue of his 871 paintings. These volumes also
reproduce most of van Gogh's paintings in color.

作者介绍: 

Rainer Metzger studied art history, history and German studies in Munich and
Augsburg. He received his doctorate in 1994, and has worked as a fine arts journalist for
the Viennese newspaper Der Standard. He has written numerous books on art,
including volumes on van Gogh and Chagall.

Ingo F. Walther (1940-2007) was born in Berlin and studied medieval studies, literature,
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and art history in Frankfurt am Main and Munich. He has published numerous books
on the art of the Middle Ages and of the 19th and 20th centuries. Walther's many titles
for TASCHEN include Picasso, Art of the 20th Century, and Codices Illustres.
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画册

Van.Gogh

梵高

艺术

绘本|画册|话剧

绘本|画册|摄影

VanGogh

评论

冬至那天，就站在西单图书大厦里面地下一层，看见这本画册莫名被拆开，腿挪不动地
翻。外文区人很少，比Hermes、LV还少。算是帝都人特别少的地方了。我其实更喜欢
他早中期的人像，中期的风景，偏晚期的静物。这本书最有趣的是，有梵高线稿，但是
很平庸，加上颜色之后，难以形容。绿色蓝色黄色的地面，加上蓝色白色的天空，虽然
不像印象派那样，但是鲜亮的颜色对比，让画生机勃勃的。让人看了，觉得，啊，真好
啊。
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-----------------------------
几乎涵盖了所有画，图很小

-----------------------------
美美的色彩~~~从学校借出来的呢

-----------------------------
上一本送了前男友，这次买了一本更厚的。一刷刷图，英文介绍看了一点点。有空再刷
一遍。

-----------------------------
值这个价钱

-----------------------------
梵高的色彩真是让人感动……

-----------------------------
色块的走势和力度都太要命

-----------------------------
TASCHEN的书都特别小……不到8开的复印画讨论色差我觉得没有意义……

-----------------------------
有此人的其他书 wopaila.com

-----------------------------
谢谢你 我收到过的最喜欢的礼物

-----------------------------
色彩鲜艳明亮，梵高的画好治愈人心。

-----------------------------
大開本，除了手稿之外，感覺每一幅都可以撕下來裝裱一下掛在臥室啊書房啊衛生間這



些地方。

-----------------------------
艺术大师梵高绘画油画作品集 2016年欧洲价格30欧元 非常不错的书 经典收藏用

-----------------------------
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书评

其实刚开始购买这本书，主要是冲着大而全，除了素描草稿基本上全部收录。刚开始阅
读时并没有觉得怎样，毕竟价格在这，图片质量只能说中规中矩，对于原本是奔着看画
来的我来说难免有一丝失望。但是读下去之后却发现这本书的意义远不止画作全集与编
年这么简单，文字描述部分竟然...  

-----------------------------
作为一本进口图书 除了英文还是英文 怀着对文森特的喜爱
认真的做英文笔记。。。顺便提高英语水平 图片不是很大的那种图书
几乎每页都穿插了文字 介绍梵高的生平，因为大开本，图片的大小也够看的
唯一让我遗憾的是 最喜欢的《星夜》没有横过来印刷在书上，不够Big~~ 好吧~也...  

-----------------------------
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